



QK2204007

应用心理学

Chinese Journal of Applied Psychology

2021年第27卷第4期

Vo1.27, No.4, 2021



ISSN 1006-6020

CN 33-1012/B

应用心理学

第二十七卷第四期

二〇二一年十二月

目 录

- 283 认知科学及其应用专刊编者按 沈模卫
- 285 珠心算训练对数学认知及脑可塑性的影响 葛雪莲 韩 潇 陈飞燕
- 298 类指语言的特征及其习得与影响 汪运起 辜佩琪
- 311 非语言交流对学习者的影响及对在线课堂教学的启示
刘 杨 邵为爽 杨泽云 孙 霖 李 微 孙 沛
- 325 新冠疫情下体力活动影响记忆功能的追踪研究 史东麟 耿凤基
- 339 学前儿童抑制气质与分享行为的关系：情绪理解的调节作用
韩金晶 翟舒怡 何 洁
- 350 面孔可信度对网络自我表露的影响及其作用机制 姚 远 曹 萌
- 358 基于经验取样的多维状态正念问卷的汉化与信效度检验
周 佳 宋晓兰 廖乾贵
- 368 生成的自我——来自生成论和佛学的研究 徐 怡 李恒威

CONTENTS

- 283 Editor's Note For Special Issues on Cognitive Science and its Applications
SHEN Mo-wei
- 285 Training Effects of AMC on Mathematic Cognition and Brain Plasticity
GE Xue-lian HAN Xiao CHEN Fei-yan
- 298 Generic Language: Features, Acquisition and Influence
WANG Yun-qi GU Pei-qi
- 311 The Influence of Non-verbal Communication on Learner and its Application to Online Class
LIU Yang SHAO Wei-shuang YANG Ze-yun SUN Ji LI Wei SUN Pei
- 325 A Longitudinal Study on the Effects of Physical Activity on Memory Functions During COVID-19
SHI Dong-lin GENG Feng-ji
- 339 The Relationship between Behavioral Inhibition and Sharing Behavior in Preschoolers: The Moderating Effect of Emotion Understanding
HAN Jin-jing ZHAI Shu-yi HE Jie
- 350 The Influence of Facial Trustworthiness on Online Self-disclosure and its Mechanism
YAO Yuan CAO Meng
- 358 The Chinese Version of the Multidimensional State Mindfulness Questionnaire
ZHOU Jia SONG Xiao-lan LIAO Qian-gui
- 368 The Enactive Self: a Study From Enactivism and Buddhist
XU Yi LI Heng-wei

应用心理学

主 办 浙江省心理学会
浙 江 大 学
主 编 沈模卫
编辑发行 《应用心理学》编辑部
(310028, 浙江大学西溪校区)
印 刷 杭州余杭大华印刷厂

Chinese Journal of Applied Psychology
Sponsored by The Psychological Society of
Zhejiang Province
Zhejiang University
Edited by Editorial Board of *Chinese Journal
of Applied Psychology*
Editor SHEN Mo-wei

ISSN 1006-6020
CN 33-1012/B

定 价:12:00 元